

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2020, № 2 (34)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2020, № 2 (34)



РЯБОВ Виктор Васильевич — доктор исторических наук, профессор, член-корреспондент РАО. Президент МГПУ, заведующий общеуниверситетской кафедрой всеобщей и российской истории Института гуманитарных наук МГПУ. Заслуженный работник высшей школы РФ. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования. Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, Москва (Россия).

RYABOV Victor Vasilyevich — Doctor of Historical Sciences, Professor, Corresponding member of the Russian Academy of Education. President of the Moscow City University. Head of the University Department of general and Russian history at the Institute of humanitarian sciences of the MCU. Honored worker of higher education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Moscow (Russia).

E-mail: RyabovV@mgpu.ru



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Исполняющий обязанности директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, заведующая кафедрой общей и практической психологии ИПССО МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Acting director of the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU. Head of the Department of general and practical psychology at IPSSR of the MCU. Honorary Teacher

of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Заведующий кафедрой педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ. Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва (Россия).

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of pedagogical, developmental and social psychology at the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU. Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru.



ПЕРЕВОЗКИН Сергей Борисович — кандидат психологических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

PEREVOZKIN Sergey Borisovich — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: per@bk.ru



ТИШКОВА Альбина Сергеевна — старший преподаватель кафедры практической и специальной психологии факультета психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

TISHKOVA Albina Sergeevna — senior lecturer at the Department of practical and special psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: umarowa.albina@yandex.ru



ЭКЗАКУСТО Татьяна Валентиновна — кандидат психологических наук, доцент кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Института компьютерных технологий и информационной безопасности ЮФУ, Таганрог (Россия).

E-mail: etv01@yandex.ru

EKSAKUSTO Tatiana Valentinovna — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of psychology and life safety at the Institute of computer technologies and information security of the SFU, Taganrog (Russia).

E-mail: etv01@yandex.ru



КИБАЛЬЧЕНКО Ирина Александровна — доктор психологических наук, доцент. Профессор кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Института компьютерных технологий и информационной безопасности ЮФУ, Таганрог (Россия).

KIBAL'CHENKO Irina Aleksandrovna — Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor. Professor at the Department of psychology and life safety at the Institute of computer technologies and information security of the SFU, Taganrog (Russia).

E-mail: kibal-irina@mail.ru



ЛЕДОВСКАЯ Татьяна Витальевна — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры педагогической психологии ЯГПУ им. К. Д. Ушинского, Ярославль (Россия).

LEDOVSKAYA Tatyana Vitalevna — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of pedagogical psychology of the YaSPU named after K. D. Yshinsky, Yaroslavl (Russia).

E-mail: karmennnn@yandex.ru



СОЛЫНИН Никита Эдуардович — кандидат психологических наук, доцент кафедры педагогической психологии ЯГПУ им. К. Д. Ушинского, Ярославль (Россия).

SOLYNIN Nikita Eduardovich — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor at the Department of pedagogical psychology of the YaSPU named after K. D. Yshinsky, Yaroslavl (Russia).

E-mail: SoNik7-39@yandex.ru



УРУНТАЕВА Галина Анатольевна — доктор психологических наук, профессор, главный научный сотрудник Института изучения детства, семьи и воспитания РАО. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

URUNTAEVA Galina Anatolyevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Chief Scientific Associate at the Institute of Study of Childhood, Family and Education of the Russian Academy of Education. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: lotsman52@mail.ru



ГОШЕВА Екатерина Николаевна — кандидат педагогических наук, доцент. Доцент кафедры дошкольного образования Института развития образования, Мурманск (Россия).

GOSHEVA Ekaterina Nikolayevna — PhD in pedagogy, Associate Professor. Associate Professor at the Early Childhood Department of the Institute of Education Development, Murmansk (Russia).

E-mail: GoshevaEN@yandex.ru



ВАЛЯВКО Светлана Михайловна — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры клинической и специальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва (Россия).

VALYAVKO Svetlana Mikhaylovna — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of clinical and special psychology at the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: ValyavkoSM@mgpu.ru



ЧИБИСКОВА Оксана Владимировна — старший преподаватель кафедры педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва (Россия).

CHIBISKOVA Oksana Vladimirovna — senior lecturer at the Department of pedagogical, developmental and social psychology at the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: ChibiskovaOV@mgpu.ru



ШУЛЕКИНА Юлия Александровна — кандидат педагогических наук, доцент. Доцент кафедры логопедии Института специального образования и комплексной реабилитации МГПУ, Москва (Россия).

SHULEKINA Julia Alexandrovna — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of speech therapy at the Institute of special education and complex rehabilitation of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: Juliah@mgpu.ru



ЛЮБИМОВ Михаил Львович — кандидат психологических наук, директор центра диагностики и консультации «Благо» Института непрерывного образования МГПУ, Москва (Россия).

LYUBIMOV Mikhail Lvovich — PhD in Psychological Sciences, Director of «Blago» diagnostic and counseling center at the Institute of lifelong learning of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: LyubimovML@mgpu.ru



СОЛОВЬЁВА Ирина Леонидовна — кандидат педагогических наук, доцент кафедры логопедии Института специального образования и комплексной реабилитации МГПУ, Москва (Россия).

SOLOVYOVA Irina Leonidovna — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor at the Department of speech therapy of the Institute of special education and complex rehabilitation of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: 89036283574@mail.ru



ЗАХАРОВА Марина Олеговна — заместитель директора центра диагностики и консультации «Благо» Института непрерывного образования МГПУ, Москва (Россия).

ZAKHAROVA Marina Olegovna — Deputy director of «Blago» diagnostic and counseling center at the Institute of lifelong learning of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: ZakharovaMO@mgpu.ru



МОКС Анна Александровна — методист центра диагностики и консультации «Благо» Института непрерывного образования МГПУ, Москва (Россия).

MOKS Anna Aleksandrovna — education counselor at «Blago» diagnostic and counseling center of the Institute of lifelong learning of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: MoksA@mgpu.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogical Sciences. Associate Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



АНАНИШНЕВ Владимир Максимович — доктор социологических наук, профессор. Профессор кафедры социологии и социально-психологических технологий Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва (Россия).

ANANISHNEV Vladimir Maksimovich — Doctor of Sociological Sciences, Professor. Professor at the Department of sociology and psychosocial technologies at the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: AnanishnevVM@mgpu.ru



МЕРКУШИН Владимир Иванович — специалист управления научных исследований и разработок МГПУ, Москва (Россия).

MERKUSHIN Vladimir Ivanovich — Specialist at the Department of science research management and development of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: Merkushevvi@mgpu.ru



ТКАЧЕНКО Александр Владимирович — кандидат исторических наук, доцент. Доцент кафедры социологии и психолого-социальных технологий Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва (Россия).

TKACHENKO Alexander Vladimirovich — PhD in Historical Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of sociology and psychosocial technologies at the Institute of psychology, sociology and social relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: TkachenkoAV@mgpu.ru



МАШКОВА Лариса Александровна — кандидат филологических наук. Доцент кафедры иностранных языков факультета государственного управления МГУ имени М. В. Ломоносова, Москва (Россия).

MASHKOVA Larisa Alexandrovna — PhD in Philological Sciences. Associate Professor at the Department of foreign languages of the Faculty of public administration of Lomonosov MSU, Moscow (Russia).

E-mail: la.mashkova@gmail.com